

Title (en)
Adhesive tape applicator.

Title (de)
Vorrichtung zum Aufbringen von Klebeband.

Title (fr)
Instrument pour l'application de rubans adhésifs.

Publication
EP 0104989 A2 19840404 (FR)

Application
EP 83401811 A 19830916

Priority

- FR 8216343 A 19820927
- FR 8218964 A 19821109
- FR 8220242 A 19821201

Abstract (en)
1. Instrument for applying an adhesive tape in which the reel is enclosed in a case in which it may rotate freely, provided with an outlet slit (2) for said tape and a cutting member, such as a blade, (6), fixed with respect to the case and situated at the end of an arm (3) integral with said case and said arm has two lateral tongues (13) whose free ends form therebetween a space less than the width of the adhesive tape which is held by these latter in the vicinity of said arm (3) after the tape has been cut, characterized in that said tongues (13) are slanted with respect to each other so that each forms an acute angle with respect to the face of the arm situated on the same side as the slit (2) and thus to guide the tape during application thereof.

Abstract (fr)
Instrument pour l'application d'un ruban adhésif du genre de ceux dans lesquels la bobine est enfermée dans un boîtier, dans lequel elle peut tourner librement, pourvu d'une fente de sortie du ruban et d'un organe de sectionnement dudit ruban situé à l'extrémité d'une branche solidaire dudit boîtier, caractérisé en ce que le boîtier (1) comporte, de part et d'autre de la fente (2), des branches (3 et 4) en ce que la première branche présente à son extrémité une courbure convexe (5) et une lame coupante (6) située au-delà de ladite courbure, en ce que les distances séparant ladite fente et l'extrémité de la première branche, d'une part, et la fente et l'extrémité de la seconde branche d'autre part, sont égales et en ce que la face adhésive du ruban est disposée vers la seconde branche (4).

IPC 1-7
B65H 35/00

IPC 8 full level
B65H 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65H 35/0033 (2013.01)

Cited by
AT411754B; US5468332A; EP0640548A1; US5792310A; FR2604392A1; GB2206560A; GB2206560B; US6976652B2; USD994018S;
WO9509122A1; WO2004007326A3; US7152650B2; US7191815B2

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0104989 A2 19840404; EP 0104989 A3 19850612; EP 0104989 B1 19871202; DE 3374779 D1 19880114; ES 282318 U 19850901;
ES 282318 Y 19860501

DOCDB simple family (application)
EP 83401811 A 19830916; DE 3374779 T 19830916; ES 282318 U 19830923